
Sammanfattning Byaföreningens styrelsemöte 180919 
 
Utvärdering från höstmarknaden:genomfördes. Till nästa år tar vi med oss bl.a. följande 
utvecklingsområden: 
Bilda projektgrupp och utse projektledare 
Involvera fler föreningar 
Påbörja planeringen i tidigare skede 
Förlägga till tidigare datum 
 
EBRmöte: 
Eslövs samlade byaföreningar har enats om att gemensamt ta upp två frågor på kommande 
möte 18/10 med kommunledningen 
1. Trafikverket, vilket för Marieholms del mestadels involverar tåget 
2. Förslag om Medborgarbudget 
 
Dansbanan: 
Kontakt tagen med representant för den förening Byaföreningen avser skänka dansbanan till 
 
Lyktstolpen: 
Kommer att monteras upp på Laddran igen 
 
Pumpatävlingen: 
Omvandlas till en Odlarsöndagsfika där tävlingen ingår som en del. Byaförening bjuder på fika, 
vi byter odlartips, växter och fröer inför kommande säsong. Förhoppningvis kan vi kanske anlita 
en föreläsare oxå. Mer info och inbjudan kommer 
 
Julmarknad: 
Byaföreningen erfar att det inte kommer arrangeras julmarknad på samma sätt som tidigare år. 
Vi kommer därför ta kontakt med Konsthall Marieholm med en tanke om att ordna något ihop 
den 2:e advent. Mer info kommer under hösten. 
 
Skejtbana: 
Vi blåser liv i projektet och gör ett omtag. 
 
Hemsidan: 
Kommer att förenklas och byggas om i förhoppning att få den mer aktuell och levande. 
 
Byaföreningen i media: 
Vi ställer upp på intervjuer när vi får förfrågan, i syfte att synliggöra byn på ett positivt sätt. 
 
Det var det för denna gång. 
Synpunkter och funderingar skickas som vanligt till 
info@marieholmsbyaforening.com 


